

《Jeremy Allen White和Molly Gordon街头甜蜜接吻，荧幕情侣成真实恋人？》

杰瑞米·艾伦·怀特(Jeremy Allen White)和莫莉·戈登(Molly Gordon)被拍到甜蜜接吻，《熊家餐馆》中的荧幕情侣变成了现实中的亲密恋人？

不仅如此，两人还被看到一起找房，怀特开着车，手里拿着房源传单，而戈登则休闲装扮，两人同框的画面，妥妥的情侣日常。





01

Jeremy Allen White and his on-screen love interest in “ The Bear, ” Molly Gordon, sparked dating rumors after the actor ’ s apparent split from Rosal í a.

据《TMZ》获得的照片显示，杰瑞米·艾伦·怀特(Jeremy Allen White)和他在《熊家餐馆》(The Bear)中的荧幕恋人莫莉·戈登(Molly Gordon)在怀特与罗莎莉亚(Rosal í a)明显分手后，引发了恋爱传闻。

White, 33, and Gordon, 28, were spotted kissing while stepping out together in Los Angeles on Wednesday, according to photos obtained by TMZ.

33岁的怀特和28岁的戈登周三在洛杉矶外出时被拍到接吻。

The co-stars were seen wrapping their arms around each other while looking into each other ’ s eyes.

这对荧幕情侣被拍到拥抱在一起，深情对视。

In another sweet moment, White opened the car door for Gordon before driving off together.

在另一个甜蜜瞬间，怀特为戈登打开车门后，两人一同驾车离去。



The pair were also spotted together last week house hunting together in Los Angeles, according to photos.

据照片显示，这对情侣上周还在洛杉矶一起寻找房源。

The two actors were photographed hopping into a white Toyota Rav 4 last Friday, Sept. 20. The vehicle was parked at a home that didn ' t belong to them.

上周五，9月20日，有摄影师拍到这两位演员进了一辆白色丰田RAV4汽车。这辆车停在一处不属于他们的住宅前。

White, 33, drove the car and was seen getting behind the wheel with what appeared to be a flyer for the private residence in his hand.

33岁的怀特驾驶着汽车，手里似乎拿着一张私人住宅的宣传单。

He looked well put together in light-wash jeans and a striped button-down shirt he paired with white sneakers.

他穿着浅色牛仔裤和条纹衬衫，搭配白色运动鞋，看上去十分得体。

Gordon, 28, kept it casual in ruched white shorts and a gray crewneck sweater. She accessorized with a blue New York Yankees baseball cap, sunglasses and a black purse, and completed her look with black shoes.

28岁的戈登则穿着白色的褶皱短裤和灰色高领毛衣，显得十分休闲。她还搭配了一顶蓝色的纽约洋基队棒球帽、一副墨镜和一个黑色钱包，脚踏黑色鞋子，完成了这身装扮。



White portrays Chicago-based chef Carmen “ Carmy ” Berzatto while Gordon plays his love interest, Claire “ Claire-Bear ” Dunlap.

在剧中，怀特饰演芝加哥厨师卡门·“卡米”·贝尔扎托(Carmen “ Carmy ” Berzatto)，而戈登则饰演他的恋人克莱尔·“克莱尔熊”·丹拉普(Claire “ Claire-Bear ” Dunlap)。

Gordon has starred in the critically acclaimed drama for Seasons 2 and 3 of the show, which first premiered in June 2022.

戈登已出演这部备受好评的电视剧的第二季和第三季，该剧于2022年6月首播。

Both White and Gordon have received praise for their part in the project, with the actor

winning an Emmy at this year ' s awards and the actress taking home a Screen Actors Guild Award this year.

怀特和戈登都因在该剧中的表现受到赞誉，怀特在今年获得了艾美奖，而戈登则获得了今年的美国演员工会奖。

02

杰瑞米·艾伦·怀特(Jeremy Allen White)出生于1991年，是一位90后美国演技派男演员。他因在Showtime喜剧剧集《无耻之徒》(2011-2021年)中饰演利普·加拉格尔一角而被观众所熟知。

2022年，杰瑞米凭借《熊家餐馆》系列一举成名，荣获艾美奖及金球奖多项大奖，演技备受认可。

在和莫莉·戈登(Molly Gordon)恋爱之前，杰瑞米还和歌手罗莎莉亚(Rosal í a)擦出过火花、和爱迪生·蒂姆林(Addison Timlin)结过婚。





The “ TUYA ” singer Rosal í a and White started dating in October 2023.

“ TUYA ” 歌手罗莎莉亚与怀特于2023年10月开始交往。

According to an insider, they started out as just friends, but things have turned romantic later.

据知情人透露，他们起初只是朋友，但后来关系变得浪漫起来。

The duo fueled romance rumors when they stepped out in West Hollywood, Calif., for a smoke break .

这对情侣在加利福尼亚州西好莱坞的停车场短暂外出休息时，引发了关于他们恋情的传闻。

At that time, photos obtained by TMZ showed that the male actor from The Bear and the female singer of La Fama were standing very close to each other in the parking lot, with their feet intertwined.

当时，《TMZ》获得的照片显示，《熊家餐馆》(The Bear)男演员和《La Fama》女歌手在停车场站得很近，双脚交缠在一起。



Although they didn't kiss, they gave each other a big hug before departing ways.

虽然他们没有亲吻，但在离开前给了对方一个大大的拥抱。

A month later, they were photographed holding hands at a farmers' market in Los Angeles.

接着，一个月后，他们被拍到在洛杉矶的一个农贸市场手牵手。

However, in September this year, the relationship between the two has gradually fizzled.

然而，今年9月，两人的关系已逐渐冷却。

The pop star Rosalía appeared unbothered by the split considering she had a star-studded 32nd birthday party in Paris on Wednesday where A-list guests included Kendall Jenner, Kylie Jenner and Gigi Hadid.

罗莎莉亚似乎并未受到分手的影响，她于本周三在巴黎举办了明星荟萃的32岁生日派对，宾客包括肯达尔·詹娜、凯莉·詹娜和吉吉·哈迪德等一线明星，。

White and Rosalía — who was previously engaged to Rauw Alejandro — struck up their romance following his contentious divorce from Addison Timlin.

怀特和罗莎莉亚(Rosalía)在怀特与爱迪生·蒂姆林(Addison Timlin)离婚后开始了一段恋情，而罗莎莉亚之前曾与劳·阿莱扬德罗(Rauw Alejandro)订婚。

Timlin allegedly blindsided her now-estranged husband when they separated in May 2023 after three years of marriage.

据报道，在2023年5月两人离婚(三年婚姻)时，蒂姆林(Timlin)让她现在已分居的丈夫措手不及。

While they have seemingly kept things cordial following their breakup, White agreed to alcohol testing as part of their custody agreement. He also agreed to attend Alcoholics Anonymous meetings and therapy as part of their agreed-upon joint legal and physical custody.

虽然他们分手后表面上保持着友好关系，但怀特同意进行酒精测试，作为他们监护权协议的一部分。他还同意参加匿名戒酒者协会会议和治疗，作为他们商定的联合法律和物理监护权的一部分。

重点词汇：

on-screen love interest 荧幕情侣

wrap arms around 拥抱，环抱

button-down shirt 纽扣衬衫，系扣领衬衫

star-studded 明星荟萃的

contentious divorce 争议性的离婚

blindsided / blɑːndsaɪdɪd/ 出其不意的，盲目的

alcohol testing 酒精测试

